

Amendment 3 to Request for Proposal (RFP) 1000144461

Amendment 3 is raised to answer and amend the following:

Q1 With respect to Mandatory Requirements of the RFP

- a) With respect to the mandatory requirements of the RFP in order to provide evidence that the senior researcher as well as two other proposed team members (including the intermediate researcher) have completed NFP training in Denver, Colorado...will a letter from the Director, Nursing at the NFP National Service Office suffice?

A2 A letter from the Director, Nursing at the NFP National Service Office will suffice. Other documentation that would suffice is a copy of a certificate of completion from the NFP National Service Office. Note as per M1 of the RFP this training is only required for the Senior Researcher, not for the Intermediate Researcher.

Q2 I would like to highlight one small error in the Mandatory Requirements section M4.

It reads that “The bidder/resource must have an agreement with the American NFP National Service Office in order to access and use their copy written material.

To facilitate evaluation, please include a copy of the agreement or equivalent.”

In fact, all international sites (e.g. Canada) collaborate directly Dr. David Olds and the Prevention Research Center of Family and Child Health (PRC), University of Colorado Denver in order to access NFP materials, evaluate the program. NOT the National Service Office. The NFP National Service Office is responsible for providing education, supports, services to NFP implementing agencies in the US only. As such, can we submit a letter from Dr. David Olds and the (PRC) to confirm access to the NFP curriculum etc.?

A2

- a) Request for Proposals No. 1000144461 is amended as follows:

DELETE:

M4 The bidder/resource must have an agreement with the (American) Nurse-Family Partnership (NFP) National Service Office in order to access and use their copy written material.

To facilitate evaluation, please include a copy of the agreement or equivalent.

REPLACE BY:

M4 A minimum of one of the resources on the proposed team must have an agreement with Dr. David Olds and/or the Prevention Research Center of Family and Child Health, University of Colorado Denver in order to access and use the copy written NFP material.

To facilitate evaluation, please include a copy of the agreement or equivalent.

- b) Long Form Contract for Services Appendix “A” Statement of Work is amended as follows

DELETE:

3.6 Special Requirements

As indicated in the Mandatory Criteria of the Request for Proposals, the Contractor must have an agreement with the (American) Nurse-Family Partnership (NFP) National Service Office in order to access and use their copywritten material. The requirement involves data collection but not a public opinion survey.

3.6. Special Requirements

As indicated in the Mandatory Criteria of the Request for Proposals, a minimum of one of the resources on the proposed team of the Contractor must have an agreement with Dr. David Olds and/or the Prevention Research Center of Family and Child Health, University of Colorado in order to access and use their copywritten material. The requirement involves data collection but not a public opinion survey.

ALL TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME

Modification 3 de la demande de propositions (DP) 1000144461

La modification 3 est proposée pour répondre à la question suivante et modifier ce qui suit :

Q1 En ce qui concerne les exigences obligatoires de la DP.

- b) En ce qui concerne les exigences obligatoires de la DP visant à fournir des preuves que le chercheur principal ainsi que deux des membres de l'équipe proposée (y compris le chercheur intermédiaire) ont terminé la formation du NFP à Denver, au Colorado... est-ce qu'une lettre du directeur des soins infirmiers du Bureau national des services du NFP suffira?

R2 Une lettre du directeur des soins infirmiers du Bureau national des services du NFP suffira. Une copie d'un certificat du Bureau national des services du NFP suffirait également. Il est important de noter que conformément à l'exigence obligatoire 1 que cette formation n'est requise que pour le chercheur principal, non pour le chercheur intermédiaire.

Q2 J'aimerais aborder une petite erreur dans les exigences obligatoires, soit O4 :

On peut y lire que « Le soumissionnaire ou la ressource doivent avoir une entente avec le Bureau national des services du Nurse-Family Partnership (américain) afin de pouvoir accéder à leur copie des documents écrits et de pouvoir les utiliser.

Pour faciliter l'évaluation, veuillez joindre une copie de l'entente ou un document équivalent. »

En fait, tous les sites internationaux (p. ex. le Canada) collaborent directement avec le Dr David Olds et le Prevention Research Center of Family and Child Health (PRC), de l'Université du Colorado, à Denver, afin d'accéder au matériel du NFP, d'évaluer le programme. NON le Bureau national des services. Le bureau national des services du NFP est responsable de fournir de la formation, un soutien, des services aux agences de mises en œuvre du NFP uniquement aux États-Unis. Ainsi, pouvons-nous soumettre une lettre du Dr David Olds et du (PRC) pour confirmer l'accès au programme du NFP, etc.?

R2

c) La Demande de propositions n° 1000144461 est modifiée de la façon suivante :

SUPPRESSION DE

O4 Le soumissionnaire ou la ressource doivent avoir une entente avec le Bureau national des services du Nurse-Family Partnership (américain) afin de pouvoir accéder à leur copie des documents écrits et de pouvoir les utiliser.

Pour faciliter l'évaluation, veuillez joindre une copie de l'entente ou un document équivalent.

REEMPLACÉ PAR

O4 Au moins une des ressources de l'équipe proposée doit avoir une entente avec le Dr David Olds et/ou avec le Prevention Research Center of Family and Child Health, de l'Université du Colorado, à Denver, afin de pouvoir accéder à une copie des documents écrits du NFP et de pouvoir les utiliser.

Pour faciliter l'évaluation, veuillez joindre une copie de l'entente ou d'un document équivalent

d) L'annexe A – Énoncé des travaux du contrat détaillé est modifié de la façon suivante :

SUPPRESSION DE

3,6 Exigences particulières

Comme il est indiqué dans les critères obligatoires de la demande de propositions, l'entrepreneur doit avoir une entente avec le bureau national des services (américain) du Nurse-Family Partnership (NFP) afin d'avoir accès à ses documents protégés par un droit d'auteur et de s'en servir. Le besoin nécessite une collecte de données, mais pas un sondage sur l'opinion publique.

REEMPLACÉ PAR

3,6 Exigences particulières

Comme il est indiqué dans les critères obligatoires de la demande de propositions, au moins une des ressources de l'équipe proposée par l'entrepreneur doit avoir une entente avec le Dr David Olds et/ou le Prevention Research Center of Family and Child Health, de l'Université du Colorado, afin d'avoir accès à leurs documents protégés par un droit d'auteur et de s'en servir. Le besoin nécessite une collecte de données, mais non un sondage sur l'opinion publique.

TOUTES LES CONDITIONS RESTENT LES MÊMES